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Proces – verbal 
încheiat azi 29.03.2019  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali.  Lipseste d-ul State Gheorghe . 

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

 Supus la vot, procesul - verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi . 

 D-na presedinte Mandache Maria da citire ordinei de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la  asocierea Comunei Icoana, din judetul Olt  la 
Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara ^Vedea^  

            2.   Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice de 
conducere si executie, functiile contractuale de executie de la nivelul Primariei Comunei Icoana    
          3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentatiei tehnico-economice si 
devizului actualizat ca urmare a aplicarii art. 71, alin. (1) din O.U.G.  nr. 114/2018 pentru 
proiectul "MODERNIZARE  DISPENSAR  COMUNA  ICOANA, JUDETUL OLT "  
           4 . Întrebări, interpelări, petiţii .  

D-ul State Gheorghe apare in sala de sedinte . 
Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba cu unanimitate de voturi . 

            D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 1  de pe ordinea de zi : 
1. Proiect de hotărâre cu privire la  asocierea Comunei Icoana, din judetul Olt  la 

Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara ^Vedea^  
D-na primar – v-am anexat la materialul de sedinta Actul constitutiv si Statutul ADI 

Vedea, vor sa ne asociem si noi, astfel sunt sanse mai mari pentru proiectul cu gazele, exista un 
fond de dezvoltare pentru retea gaze, se merge cu proiectul in faza DALI, avem un avans pentru 
ca deja avem SF-ul  

- Aveti adresa comunicata catre Prefectura cu suma investitiei pentru fiecare UAT  
- Vor merge la Judecatorie si ne vor afilia asociatiei lor 
- Corbu, Sârbii Măgura si Icoana vor face parte din acest ADI, insa conducta a fost 

gandita cu debit suficient sa se poata lega si Movileniul, care-si obtine fonduri separat. 
Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 4 . 
D-na presedinte citeste pct. 2  de pe ordinea de zi : 

            2.   Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice de 
conducere si executie, functiile contractuale de executie de la nivelul Primariei Comunei Icoana    

D-na primar – de la 1 ianuarie s-a modificat salariul minim, abia acum ca se apropie 
bugetul ne-au dat verde sa putem mari salariile . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – sindicatul a inaintat o adresa de propunere a majorarii cu 
9,47 %, vad in expunerea de motive a d-nei primar 

- Cu 9,47 % se majoreaza salariile de la 01 ianuarie 2019 ? 
D-ul secretar Nicolaita Viorel – da, este cresterea salariului minim pe economie . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – am ce a fost in 2018 ca salarii si ce am acum in 2019 
- In 2018, la comp. fin.-contabil, la consilier superior, la referent superior, principal, nu 

inteleg de ce difera de lista publicata pe pagina de internet . 
D-ul secretar – salariile sunt stabilite pe functii, nu pe persoana si sunt la gradatie 

vechime 0, ulterior se stabileste in functie de vechime, sporuri, prin dispozitie . 
D-na Miu Valeria face observatia ca la pct. 1  exista rectificarea erorilor de judet si nume 

la ADI Vedea . 
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Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 5 . 

D-na presedinte citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
          3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentatiei tehnico-economice si 
devizului actualizat ca urmare a aplicarii art. 71, alin. (1) din O.U.G.  nr. 114/2018 pentru 
proiectul "MODERNIZARE  DISPENSAR  COMUNA  ICOANA, JUDETUL OLT "  

D-na primar – si la celelalte proiecte am actualizat devizele in functie de salariul de 3000 
lei 

- La Dispensar se actualizeaza doar ce s-a lucrat de la 01.01.2019 pana la finalizarea 
lucrarii, pana la expirarea contractului, ne cer la AFIR pentru a primi banii aceasta 
actualizare 

D-ul Perieteanu Gheorghe – de ce nu s-a racordat Dispensarul la gaze ? 
D-na primar – OMV a raspuns ca nu se mai poate face racordare la reteaua lor de gaze 
- Azi se executa lucrarea de tragere a curentului trifazic la Dispensar . 
Supus la vot, pct. 3 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 6 . 
D-na presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 

           4 . Întrebări, interpelări, petiţii .  
D-na primar – anul acesta s-a calculat bugetul dupa o formula de calcul, am fost la judet 

si am discutat 
- Ne-a defavorizat ca am 1200000 lei aproximativ de la salariile petrolistilor 
- Nicio comuna nu are bani suficienti sa functioneze pana la sfarsitul anului 
- 1763 locuitori avem, se dau 1000 lei pentru fiecare locuitor  cu domiciliul in Icoana  
- Cei fara domiciliu pe Icoana sunt cei care vor drepturi, dar datorita faptului ca n-au 

buletine pe Icoana pierdem bani la buget, fonduri pentru investitii 
- Acei oameni care ne incurca, cu domiciliul facut in alta parte, ar merita sa le iei becul de 

la iluminatul public aflat la poarta, sa nu mai cheltuim cu ei pentru ca nu merita 
- Avem 8 mld. Deficit la asistenta sociala (indemnizatii handicap si asistenti personali), 

ma gandesc de unde sa tai bani, sa ne ajunga 
- In 2018 am facut niste economii, avem la fondul de rulment ceva bani, ii vom folosi tot 

pentru proiectele din Icoana, eventual sa demaram lucrarile la DC 98, avem 
promisiuni de sprijin 

- Cu gunoaiele s-a reziliat contractul cu ROSAL 
- Tomberoane am avut 106 buc. de distribuit pentru compost, le-am dat celor care am 

crezut ca pot realiza acest compost, le aveam de 2 ani, ne-au zis sa le dam pe baza de 
buletin 

- Sa le spuneti cetatenilor ca nu sunt pentru gunoi acele tomberoane 
- Azi am dat ordinul de incepere a asfaltarii DC 189, am deschis credite pentru plata taxe 

IGSIC, am trimis celorlalte 2 primarii valoarea de cofinantare a lor, sa o aiba in 
vedere la buget 

- Am avut proces cu iluminatul la stadion, am cerut reevaluare, s-a ajuns la 800 mil., plus 
majorari, a castigat definitiv, va trebui sa fim pregatiti sa platim in jur de 1 mld., la 
judet mi-au promis ca ma sprijina cu o suma 

- Am primit de la Ocolul Silvic o adresa sa le comunicam actele privind construirea 
stadionului, am inteles ca exista un protocol de predare – primire padure de la Ocolul 
Silvic la primarie 

D-ul State Gheorghe – exista un protocol sa se preia padurea de la cetateni la Ocolul 
Silvic 

- Exista la o sedinta un document despre acel teren, d-na Toma Cristina ne-a precizat 
document cum ca este arabil la stadion 

D-ul Perieteanu Gheorghe – cand ne-au dat prin protocol, ne-au dat-o intre borne si au 
trecut-o ca teren forestier, cu toate ca unde este stadionul este arabil in hartile cadastrale 

- In 1991 au venit cu tirurile, au taiat in masa padurea acolo, dupa care ne-au dat-o noua 
- 93,87 ha si s-a marit ulterior cu Florisoru, atat ni s-a dat prin protocol de Ocolul Silvic 
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D-na primar – trebuie sa documentam, ce acte le dam ? 
D-ul Perieteanu Gheorghe – Toma Cristina stie exact, dansa se ocupa atunci de evidenta 

terenurilor . 
D-ul viceprimar – o schita ceva ne trebuie . 
D-ul Perieteanu Gheroghe – sa caute d-ul inginer Ginu in situatia operativa a parcelei, 

acolo e trecut ce teren si al cui este . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Mandache Maria                           Nicolăiţă  Viorel 


